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Rada Miasta i Gminy Kórnik >
NTRERPELACJA

URZĄD MIASTA I GMINY
KÓRNIK 

KANCFtAIUA OGOLNA 

jwptynęu 1 b. Ul. 2025

W związku z zakończeniem budowy hali sportowej w Robakowie proszę 

o wpisanie do budżetu MiG Kórnik środków na realizację, zaprojektowanej wraz z ww. 

obiektem, 5 torowej 60 m bieżni ze skocznią w dal.

Z poważaniem


